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Wat is jouw affiniteit met de agrarische 
sector?
“Mijn ouders hebben een melkveehouderij in 
Bodegraven met 90 koeien, dus ik kom van jongs 
af aan al in aanraking met het agrarische leven. Ik 
help al jarenlang mee in het bedrijf van mijn 
ouders. Sinds ik in Wageningen de studie Animal 
Sciences volg, ben ik nog meer betrokken bij de 
bedrijfsvoering van mijn ouders. Zo schuif ik nu 
regelmatig aan bij gesprekken met bijvoorbeeld 
een voeradviseur, of ik ga ik met mijn vader mee 
als hij naar een bijeenkomst gaat.”  

‘Ik kan elke 
student een 
meeloopdag 
aanraden’ 
Annika Rijlaarsdam ontvangt BSD-studiebeurs 

Studenten Diervoeding kunnen zich vanaf 5 mei 2025 aanmelden voor 
een BSD-studiebeurs voor het nieuwe collegejaar. Annika Rijlaarsdam 
(23) uit Bodegraven was afgelopen september één van de studenten die 
een beurs in ontvangst mocht nemen. Wat veel studenten niet weten, is 
dat Stichting BSD als onderdeel van deze beurs meeloopdagen  
faciliteert bij bedrijven in de diervoedersector. Annika wist dit ook niet, 
maar regelde zelf een meeloopdag bij Agrifirm. “Ik kan iedereen  
aanraden een dag mee te lopen, zodat je weet hoe het er écht in de 
praktijk aan toegaat.”

Dus het was logisch dat je na de middel-
bare school naar Wageningen ging?
“Ik heb best lang getwijfeld. Agrotechnologie trok 
mij ook, maar uiteindelijk vond ik die opleiding te 
technisch. Dierwetenschappen is wat meer 
biologisch, gaat over het dier zelf. Ik kwam 
erachter dat dat meer mijn interesse heeft. Wel 
heb ik tijdens mijn bachelor Animal Sciences een 
aantal vakken van de opleiding agrotechnologie 
gevolgd, maar mijn hart ligt toch echt meer bij de 
biologische kant. Momenteel zit ik in het tweede 
jaar van mijn master en schrijf ik mijn scriptie bij 

Agrifirm. Deze scriptieopdracht gaat over koeien, 
voer en duurzaamheid. Drie aspecten die perfect 
in mijn straatje liggen. Ik onderzoek de toepassing 
van natte bijproducten bij koeien. Bij varkens is de 
toepassing van natte bijproducten al gebruikelijk, 
maar bij koeien is dit nog minder het geval. In 
deze tijd – waarin de vraag naar duurzaam 
grondstofgebruik steeds relevanter wordt – is dit 
een interessante kwestie. Volgend schooljaar 
volgt er nog een groepsopdracht en een eind- 
stage, waarna ik in het voorjaar van 2026 mijn 
studie hoop af te ronden.”   

Je doet je huidige stage bij Agrifirm. Daar 
heb je ook een meeloopdag gedaan?
“Ja, dat heb ik zelf geregeld tijdens mijn stage. Ik 
wist namelijk niet dat Stichting BSD dat ook 
regelde, dus wie weet klop ik binnenkort nog eens 
bij de stichting aan. Ik heb het meelopen namelijk 
als erg nuttig ervaren. De studie is best theoretisch 
en laat je niet ervaren hoe het er in de praktijk 
aan toegaat. Daarom is zo’n meeloopdag erg 
zinvol. Vanuit studievereniging ‘De Veetelers’ heb 

Meeloopdagen: studenten en bedrijven gezocht
Stichting BSD faciliteert voor studenten meeloopdagen. Het verhaal van Annika bewijst dat dit bij 
veel studenten én bedrijven in de diervoedersector nog geen gemeengoed is. Dat erkent ook 
Yovanna Meyer namens Stichting BSD. “Studenten die een beurs van ons hebben gekregen, kunnen 
bij ons aankloppen als zij bij een bedrijf willen meelopen. Wij kunnen ze daarin begeleiden en 
maken een match tussen student en bedrijf.” 
Yovanna merkt dat er verschillende bedrijven in de diervoedersector zijn die openstaan voor 
meeloopdagen, maar dat dit aantal best omhoog mag. Daarom roept zij bedrijven op om zich te 
melden als ze studenten een meeloopdag willen aanbieden. Bedrijven kunnen zich melden bij 
Yovanna Meyer via info@stichtingbsd.nl.
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ik ook verschillende dagen meegelopen. Zo ben ik 
al eens bij ForFarmers en De Heus geweest en we 
hebben in Polen bij Tasomix gekeken.”   

Wat heb je gedaan tijdens de meeloop-
dag bij Agrifirm?
“Ik ben een dag met een voeradviseur mee op stap 
geweest. Daarbij hebben we drie boerenbedrijven 
bezocht, waar we onder andere een rondje over 
het bedrijf hebben gemaakt. Daarna spraken we 
samen het rantsoen door en keken we waar we 
het rantsoen eventueel aan moesten passen. Bij 
een verhoogd ureumgehalte of ketose zijn 
aanpassingen bijvoorbeeld wenselijk. Wat ik mij 
vooraf niet realiseerde, is dat het werk van 
voeradviseur verder gaat dan alleen voer. Zo 

Annika Rijlaarsdam heeft interesse in koeien, voer en 
duurzaamheid. Na haar afstuderen volgend voorjaar, wil ze 

graag aan de slag in de diervoedersector.    

hebben we ook de KringloopWijzer besproken; aan 
de hand daarvan wordt een bemestingsplan 
opgesteld. Het werk van voeradviseur is veelzijdi-
ger en afwisselender dan ik vooraf had gedacht en 
daarmee dus voor mij een eyeopener. Mede door 
deze ervaring raad ik iedereen aan een dag mee 
te lopen. Zo kun je aan den lijve ervaren hoe het er 
écht aan toegaat.”  

Hoe wist je van de BSD-beurs af?
“Ik had van ouderejaars wel over Stichting BSD 
gehoord en we kregen als studenten een mail 
waarin we op deze beurs werden gewezen. Koeien 
en voer zijn twee dingen die mijn interesse 
hebben, dus mede daardoor wil ik ook graag meer 
leren over de diervoedersector. Bovendien lijkt het 
mij leuk om straks in deze sector aan het werk te 
gaan. Ik denk dat ik door de contacten met 
Stichting BSD al meteen een goed netwerk heb.”
 
Hoe verliep de procedure? 
“Ik heb eerst een mail met motivatiebrief en cv 
gestuurd, waarna ik werd uitgenodigd voor een 

gesprek met het bestuur. Voor dat gesprek was ik 
best zenuwachtig. Dit was eigenlijk mijn eerste 
echte sollicitatie-ervaring en je zit bij belangrijke 
mensen aan tafel. Maar het gesprek verliep goed 
en ik voelde me al snel op mijn gemak. Ik zie dit 
als een goede ervaring, waar ik bij toekomstige 
sollicitaties zeker wat aan heb. Een dag later 
kreeg ik te horen dat ik de beurs kreeg toege- 
wezen en eind september hadden we nog de 
feestelijke uitreiking van de studiebeurzen.” 

Je kunt een deel van de beurs inzetten 
voor een extra activiteit. Ga jij dat doen?
“Dat ben ik wel van plan, al weet ik nog niet 
precies waarvoor. Schothorst Feed Research biedt 
verschillende interessante en relevante cursussen, 
dus ik denk dat ik het bedrag (maximaal 1.000 
euro, red.) daarvoor ga inzetten. Welke cursus het 
gaat worden weet ik nog niet. Ik moet de 
aanvraag nog indienen, maar ik wil deze kans 
zeker benutten.” 

‘Het werk van 
voeradviseur is 
veelzijdiger dan ik vooraf 
had gedacht’
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